
 

 

Številka: 90000-27/2019-20 

Ljubljana: 3. 2. 2020 

                                                                                                                              

Mestna občina Ljubljana  

Mestni svet 

Mestni trg 1, 

1000 Ljubljana                                                              k 2.točki  11.seje 

 

 

Zadeva: vprašanja in pobude 

 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL, posredujem županu svetniško vprašanje: 

 

Zadeva: Glasni »trubači« v Ljubljani v decembrskem času 

 

Nekajkrat sem v decembrskem času obiskala središče Ljubljane in si vsakič ogledala del božično 

novoletnega sejma.  

Vsakokrat sem bila razočarana nad vedenjem in glasnim igranjem tako imenovanih »trubačev«, ki so 

igrali na mnogih koncih okrašene Ljubljane. Zagotovo ni bila samo ena skupina glasbenikov, ampak 

vsaj tri.  Obiskovalce so motili z izredno glasnim igranjem in se vsiljevali s svojim igranjem v zameno 

za prostovoljno plačilo.  

Tudi na Pogačarjevem trgu, kjer pretežno igrajo slovenski glasbeniki, so s svojim pretirano glasnim 

igranjem motili nastopajoče.  

Neznosen hrup, ki so ga povzročali, pa ni bil všeč tudi najemojemalcem stojnic in že tradicionalnim 

»lokalom na prostem«, saj so poskrbeli za svojo glasbeno animacijo, ki pa so jo preglasili glasni 

»trubači« . Če so najemojemalci plačali najemnino za svojo stojnico, zagotovo ni pošteno do njih 

samih, da njihovo prodajno strategijo in vzdušje pokvarijo  preglasni »trubači«. 

Ljubljano v prazničnem času obišče veliko turistov, ki so bili deležni tega hrupa. Povsem 

neopravičljivo pa je, da so Ljubljano zapustili z izkušnjo, da je to naša narodna glasba, kar pa seveda 

ni. 

V Ljubljano predvsem v prednovoletnem času pride tudi veliko Slovencev iz drugih krajev Slovenije, 

ki so se nad glasnimi glasbeniki zgražali in jim pokazali neodobravanje, kar pa glasbeniki niso 

upoštevali in so silili vanje in prosjačili za prostovoljni dar. 

Zato pristojne službe sprašujem naslednje: 

Kakšno stališče zavzema pristojna služba do igranja »trubačev« v Ljubljani?  Kako se boste lotili tega 

problema v prazničnem decembru v letu 2020? 

 

Najlepša hvala za odgovor! 

 

 

 

 

          Maruša Babnik 

          Svetnica SK SDS  


